
Akershus gjeterhundlag

Til stede: Sissel modin, Karianne Buer, Hege Andersen, Ann Elisabeth Svanberg og Elin Holde

Referat til styremøtet 16. April 2024 kl. 19:00
Sted: Teams

Saker:

06/2024 Innkalling og agenda for ekstraordinært årsmøte
Styret besluttet at det skal kalles inn til ekstraordinært årsmøte.
Eneste punkt på agendaen blir om vi skal fjerne direkteplass til NM for
landslags-ekvipasjer fra uttaksreglene.
Møtet blir over Teams 6 mai kl 19:00.

07/2024 Eventuelt
På medlemsmøtet 10 april var kurs og fellestreninger blant temaene som ble tatt
opp. Det kan være aktuelt å ha det hos Ann Elisabeth. Hun har 5 trenings-sauer uten
lam som kan benyttes, men disse kan muligens være noe utfordrende for
nybegynnere utenfor kve, så hun ønsker at den som skal være instruktør på kurset
tar turen innom og ‘tester’ sauene på forhånd. Pga. antall sau vil det ikke være
aktuelt med flere enn 5-6 påmeldte ekvipasjer. Ann Elisabeth skal også undersøke
om Monica Been kan ha flere tilgjengelige sauer. Helgene 11/12 mai og 25/26 mai
ble tatt opp som mulige helger. Karianne skal høre med Anne om hun vil være
instruktør, om hun har mulighet til å ‘teste’ sauene til Ann Elisabeth på forhånd, og
om noen av nevnte helger kan passe.

Innkjøp av henger til å oppbevare og frakte lagets eiendeler ble også tatt opp. Det
viktigste kravet er at hengeren er enkel å vedlikeholde, at den er stor nok til å frakte
tunge grinder, og at det er mulig å sitte inne i den mtp. plass til dommer på prøver.
Det bør med andre ord være en skaphenger eller hestehenger med doble akslinger
(4 hjul). Hege og Ann Elisabeth holder øye med markedet og gir beskjed om det
dukker opp noe aktuelt.


